



Recce car registration / *Inscription voiture de recce*

Competition No. / *No. de compétition*

Entrant / *Concurrent*: _____

1st driver / *1^{er} pilote*: _____

Accommodation / *Accommodation*: _____

Telephone (Mobile) / *Téléphone (Portable)*: _____

Reconnaissance car / *Voiture de Reconnaissance*:

Make and model / *Marque et Modèle*:

Registration No. / *No. d'immatriculation*:

Colour / *Couleur*:

Owned by / *Propriété de*:

Insured by / *Assuré par*:

Reconnaissance is **PROHIBITED** before and after Thursday, September 2nd, 2021.

Please fill in this form and send it to the rally secretariat on Friday, August 27th, 2021, at the latest.

*Les reconnaissances **NE SERONT PAS AUTORISEES** avant et après Jeudi 2 Septembre 2021.*

Prière de remplir ce formulaire et l'envoyer au secrétariat du rallye au plus tard le Vendredi 27 Aout 2021.

DECLARATION OF INDEMNITY

My participation in the Reconnaissance of the 43rd Rally of Lebanon is at my own risk and I will not hold the Organisers, its Officials, the FIA as well as the ATCL (Automobile and Touring Club of Lebanon) responsible for any accidents, injuries etc. during the reconnaissance. I declare that we, (entrant, crew), as well as our reconnaissance car, are insured for personal injuries and for civil liabilities towards third parties. We also declare to have full knowledge of the rules and regulations issued by the FIA and the ATCL covering and governing motor racing in all its aspects. I guarantee to respect all such rules and regulations, without exception.



Recce car registration / *Inscription voiture de recce*

DECLARATION D'INDEMNITE

Ma participation à la reconnaissance du 43^e Rally of Lebanon serait à mon entière responsabilité. Aucun des organisateurs, officiels, la FIA et l'ATCL (Automobile et Touring Club du Liban) ne sera tenu responsable en cas d'accident, de dommage/[blessure] etc. pendant la reconnaissance. Je déclare que nous, (concurrent, équipage), aussi bien que notre véhicule de reconnaissance, sont assurés physiquement (accident - atteinte physique) ainsi qu'en matière de responsabilité civile contre tiers. Nous déclarons également avoir pris connaissance de tous les règlements publiés de la FIA et de l'ATCL régissant le sport automobile dans tous ses aspects. Je m'engage à respecter toutes les réglementations sans réserve.

ACKNOWLEDGEMENT AND AGREEMENT

By my signature, I hereby declare that all the information contained in this form and to the best of my/our knowledge and belief are true and correct in every particular, and that I acknowledge and agree in full to the terms and conditions of the above indemnity. I accept all the terms and conditions relating to my participation in the reconnaissance of this event.

AVIS ET ACCORD

Je confirme par ma signature l'authenticité de toutes les informations remplies dans ce format, ainsi que mon accord sur tous les termes et conditions d'indemnité tel que mentionnés. De même, je confirme accepter toutes les conditions de participation aux "reconnaisances" de cet événement.

Signatures / *Signatures*

Date / *Date*: _____